

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES ACCREDITATIONS UNIVERSITAIRES ET  
DE LA QUALITE

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - fatherland

MINISTRY OF HIGHER EDUCATION

GENERAL SECRETARIATE

DEPARTMENT OF UNIVERSITY ACCREDITATIONS  
AND QUALITY

**COMMUNIQUE RADIO - PRESSE / PRESS RELEASE**

24 OCT 2016

N° ~~78~~ / ~~2015~~ <sup>4</sup> MINESUP/SG/DAUQ/SDEAC du/of \_\_\_\_\_  
portant additif des résultats du concours spécial d'entrée au Niveau IV du cycle des ingénieurs agronomes de la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, au titre de l'année académique 2016/2017.

*publishing additive results of the competitive entrance examination into the engineering cycles of Levels IV of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang for the 2016/2017 academic year.*

**LE MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR COMMUNIQUE :  
THE MINISTRY OF HIGHER EDUCATION HEREBY ANNOUNCES AS FOLLOWS:**

Les candidats dont les noms suivent, classés par option et par ordre alphabétique, sous réserve de la présentation des originaux des diplômes requis, déclarés définitivement admis au Niveau IV du cycle d'ingénieurs à la Faculté d'Agronomie et des Sciences Agricoles (FASA) de l'Université de Dschang, au titre de l'année académique 2015/2016. Il s'agit de :

*The following candidates, ranked in option and alphabetical order, have been declared successful in the competitive entrance examination into level IV of the Faculty of Agronomy and Agricultural Sciences of the University of Dschang for the 2015/2016 academic year, subject to the presentation of the originals of the certificates required for admission into the various cycles:*

**1. LISTES PRINCIPALES**

**OPTION ECONOMIE ET SOCIOLOGIE RURALES**

1. HINIMBI NORD BEYAKOULOU

**LISTES D'ATTENTE**

**OPTION PRODUCTIONS ANIMALES**

1. KOUATCHOU FEUMBA AXEL
2. EMALE JEAN CLEMENT
3. ESSAM MBOBDEN FAUSTIN

Les candidats admis devront se présenter à la Faculté dans un délai de deux semaines à partir de la date de publication des résultats pour remplir les formalités d'inscription. Aucun changement d'option ne sera autorisé.

*Candidates admitted are requested to report at the Faculty within two weeks after the publication of the results for registration formalities. Candidates are reminded that no change of options will be authorized.*

YAOUNDE, le /the \_\_\_\_\_ 24 OCT 2016

**Le Ministre de l'Enseignement Supérieur,  
Minister of Higher Education,**



**Jacques FAME NDONGO**